



24/01/2018

Dear Parents,

Since the school's founding in 1990, International Community School (ICS) has maintained a tradition of excellence. We would like to thank you for your ongoing support and trust in our school as one of the most prestigious educational institutions in the U.A.E.

We have come to notice that the school's name is sometimes being mentioned in a negative or inaccurate manner through various types of social media. We would like to urge you not to misuse social media in mentioning or referring to the school's name, the school owners, staff and teachers, directly and indirectly, in a negative manner or spreading misinformation.

Please be informed that in the case of mentioning or referring to the school's name, the school owners, staff and teachers, directly and indirectly, in a negative manner or spreading misinformation, including negatively affecting the school's reputation on social media, then the school has the right to take all necessary legal action in keeping with UAE laws, for example Federal Decree-Law no. (5) of 2012 on Combating Cybercrimes.

At ICS, we believe in the central value of parental involvement in a child's educational progress and aim to facilitate efficient and effective parent-school communication. Please raise any issue, problem or complaint that you have to the Administration directly, starting with your child's Supervisor, and we will work with you to a full resolution.

Thank you for your cooperation.

ADMINISTRATION

السادة أولياء الأمور الكرام،،،

الموضوع: تداول اسم المدرسة أو أخبارها عبر وسائل التواصل الاجتماعي .

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،،

بداية نود أن نشكركم على دعمكم المستمر لمدرستنا، مقدرين ثقتمك الغالية بنا كمؤسسة تعليمية . ولأننا ومنذ افتتاح مدرستنا في

عام 1990 حريصون كل الحرص على التميز أكاديميا واجتماعيا فإننا نتطلع دائما للتواصل المثمر معكم .

السادة أولياء الأمور الكرام،،،

لقد لوحظ في الآونة الأخيرة إستعمال البعض إسم المدرسة بطريقة سلبية في بعض وسائل التواصل الاجتماعي خاصة من خلال

التعرض لملاك المدرسة أو العاملين فيها بطريقة مسيئة او نشر معلومات غير صحيحة سواء بطريقة مباشرة أو غير مباشرة .

إننا نود إعلام العموم أن المدرسة لن تتساهل مع من يسيء أو ينشر معلومات غير صحيحة لهذا الصرح التعليمي بأي وسيلة كانت

خاصة من خلال وسائل التواصل الاجتماعي، وعليه فإن المدرسة تحتفظ بحقها القانوني في مقاضاة كل من يسيء لها وفق القانون

الاتحادي رقم (5) لعام 2012م المتعلق بقانون الجرائم الإلكترونية وبقية القوانين والأنظمة السائدة في دولة الإمارات العربية

المتحدة.

إننا في مدرسة إنترناشيونال كوميونتي نؤمن بالشراكة بيننا وبين أولياء الأمور للارتقاء بأبنائنا الطلبة للوصول إلى أعلى

المستويات أكاديميا واجتماعيا، ونعمل جاهدين لاستعمال كافة وسائل الاتصال ومنها وسائل التواصل الاجتماعي لخدمتكم وذلك بمهنية

عالية، من هنا فإننا ندعوكم للتواصل مع إدارة المدرسة في حال وجود أي ملاحظات أو شكاوى سواء كانت أكاديميا أو سلوكيا،

وسيتم التعامل معها بحرفية ومهنية عالية للوصول إلى خطة تؤمن نجاح وأمان ومستقبل طلبتنا الأعزاء .

شاكرين لكم حسن تعاونكم

ادارة المدرسة

